
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes onsdag den 26. marts 2025 kl. 

18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Martine Bentsen, Mette de Fine Licht 

og Christine Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ koordinator: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Henrik og Phillippa 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette K blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Carsten stopper som formand for 

Skolebestyrelsen til sommer og udtræder også 

af bestyrelsen. 

Det betyder, at der til valget til skolebestyrelsen 

i april skal vælges to nye repræsentanter, der 

træder ind i bestyrelsen efter sommerferien.  

 

BDO-rapporten er nu kommet. Den kommer på 

dagsordenen på næste møde. Skolen skal afgive 

høringssvar senere. 

 

 



Bilag 1. Forretningsorden forslag til proces 

Forslag om at arbejde med en forretningsorden 

for bestyrelsesarbejdet.  

Efter oplægget fra Carsten, kom 

bestyrelsesmedlemmerne med input. 

Forretningsordenen kommer på som 

selvstændigt punkt på næste møde. 

 

 Skolen  

 

 - Rokade og ansættelser 

Dansklærerstillingen bliver slået op igen til 

april. 

En af skolen AKT-pædagoger har sagt op og 

den stilling slås ligeledes op i april. 

Vi har brug for et skolebestyrelsesmedlem til at 

deltage i ansættelsesudvalget. Henvendelse til 

Claus. 

 

- Vandrør i kælderen 

Der er 4 etaper i alt, og nu er 2 af etaperne 

færdige. Det har ikke været helt problemfrit. 

Men vi har dog fået det til at fungere, når der 

blev lukket for vandet. 

 

- Brandslanger skal udskiftes 

Skolen kan imødese en stor udgift til 

udskiftning af slanger over en årrække. Bag 

ved brand skabene er der behov for 

rørudskiftning. Skolen mener at den udgift bør 

ligge i Plan og Teknik, da der er tale om 

nagelfaste installationer og det vedrører 

sikkerheden på skolen. 

 

Vi oplever, at ventetiden på hjælp fra PPR er 

steget voldsomt. 

 

 Lærerne 

 

 Er i gang med fagfordelingen. De er glade for 

at det bliver en kortere skoledag. 

Lærerne var glade for at vi fortsætter med 60 

min. lektioner. 

Det er snart tid for eksamen i udskolingen. 

  

 Eleverne 

 

 Vi tester luftcirkulationen i udskolingen. Der er 

sat ventilatorer op i to klasser, og vi evaluerer 

forsøget senere. 

 

 Udvalg 

 

 - T. Holte har seneste nyt fra fodboldbanerne 

Hegnet på boldbanen er fjernet. Og boldbanen 

er kommet med på kommunens 

vedligeholdelsesplan. 

 



- Nyt fra cykelstien 

Udvalget har sendt et kort med et indtegnet 

bump på op til forvaltningen. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

 PAUSE 19.00 – 19.05 

 

 

4. Digital dannelse - vision 

for projektet 

19.05 – 19.50 

 

Mette og Christine kommer med oplæg til 

drøftelse (ekstern oplægsholder) 

 

Mikkel fra Skolen på La Cour Vej var med i 

arbejdet for digital dannelse på skolen og 

fortalte om det projekt, de har gennemført på 

hans skole. Mikkel er pædagog på Skolen på 

La Cour vej og samtidig forældre her på 

Nordstrandskolen. 

 

Efterfølgende drøftede skolebestyrelsen 

oplægget.  

 

Oplægget og drøftelsen tager Mette og 

Christine med tilbage til at færdiggøre et 

forslag en plan for, hvordan vi kan arbejde med 

digital dannelse. På Nordstrandskolen skal det 

arbejde udvikles sammen med brugerne (de 

ansatte og eleverne). 

 

5. Valgfagskatalog på 

elevønsker 

 

19.50 – 20.10 Bilag 2. Trykprøvning af valgfagslyst på 

kommende 7.-8. 

 

Claus orienterede om arbejdet med at lave 

valgfag på tværs af de 3 skoler. 

 

Eleverne har ved deres valg indikeret, hvilken 

vej der skal gås. 

Eleverne er blevet inddraget i, hvilke fag de 

synes, der skal tilbydes til næste skoleår. Der 

vil blive udbudt flere valgfag end tidligere. Og 

nogle fag er anderledes end tidligere. Med flere 

valgfag bliver holdene samtidig mindre. 

 

6. Forældreværdier 20.10 – 20.20 Bilag 3. Forslag til skolens forældreværdier 

Opfølgning på værdier fra forældrenes 

perspektiver 

 

Skolebestyrelsen drøftede de 4 udsagn. 

Udsagnene på plakaterne skal alle have en 

positiv klang.  

 



De bliver sendt ud til skolebestyrelsen efter en 

mindre omformulering. 

 

 

7. Afrapportering fra 

Nordstrandskolen 

20.20 – 20.40 Bilag 4. Afrapportering Nordstrandskolen 2024 

Bestyrelsen skal orienteres om indholdet og 

indsatserne som skolen skal arbejde videre 

med. 

 

Claus orienterede om de indsatser, der er 

arbejdet videre med, f.eks. indsatser for at 

styrke matematik og læsning. Men også på 

craft, teaterforestilling og vandring 

(Amagerminoen). 

 

På trivselsområdet har der f.eks. været kritik fra 

indskolingen over toiletterne. Toiletterne er 

renoveret og indskolingen arbejder nu med, 

hvordan man på en hensigtsmæssig måde 

bruger toiletterne. 

 

På matematikområdet har vi lavet en indsats 

om at lave undervisningen i matematik i 

udskolingen på en anden måde, primært med 

nye bogsæt. 

 

Bestyrelsen anerkender det gode arbejdet med 

Afrapporteringen. 

 

8. Status sygefravær 20.40 – 20.55 Bilag 5. Udvikling i sygefraværet på 

Nordstrandskolen 

 

Ser vi på det samlede fravær ligger det 

nogenlunde konstant hen over de 6 år. Der er 

en tendens til at korttidsfraværet er på vej ned, 

mens langtidsfraværet er på vej op. 

Ser vi på fraværet fordelt mellem skole og SFO 

kan følgende uddrages: Fraværet på skolen har 

en tendens til fald, mens det stiger på SFO’en. 

På skolen falder kortidsfraværet, mens 

langtidsfraværet svinger. På SFO’en svinger 

korttidsfraværet, mens langtidsfraværet stiger 

kraftigt. 

 

Tallene blevet taget til efterretning. 

 

9. Eventuelt 

 

20.55 – 21.00 Intet 

 

 



Kommende møder: 

 

- Forøvelse og drøftelse af skærmbrug i pauserne 

 

- Indsamling til Børnecancerfonden 

 


